



2 Februari 2016
2 February 2016
P.U. (A) 21

WARTA KERAJAAN PERSEKUTUAN

FEDERAL GOVERNMENT GAZETTE

PERINTAH KUMPULAN WANG SIMPANAN PEKERJA (PINDAAN JADUAL KETIGA) 2016

EMPLOYEES PROVIDENT FUND (AMENDMENT OF THIRD SCHEDULE) ORDER 2016



DISIARKAN OLEH/
PUBLISHED BY
JABATAN PEGUAM NEGARA/
ATTORNEY GENERAL'S CHAMBERS

AKTA KUMPULAN WANG SIMPANAN PEKERJA 1991

PERINTAH KUMPULAN WANG SIMPANAN PEKERJA
(PINDAAN JADUAL KETIGA) 2016

PADA menjalankan kuasa yang diberikan oleh seksyen 74 Akta Kumpulan Wang Simpanan Pekerja 1991 [*Akta 452*], Menteri membuat perintah yang berikut:

Nama dan permulaan kuat kuasa

1. (1) Perintah ini bolehlah dinamakan **Perintah Kumpulan Wang Simpanan Pekerja (Pindaan Jadual Ketiga) 2016**.

(2) Perintah ini berkuat kuasa mulai 1 Mac 2016 hingga 31 Disember 2017.

Pindaan Jadual Ketiga

2. Akta Kumpulan Wang Simpanan Pekerja 1991 dipinda dengan menggantikan Jadual Ketiga dengan jadual yang berikut:

"JADUAL KETIGA

[Seksyen 43 dan 44A]

KADAR CARUMAN BULANAN

BAHAGIAN A

1. Kadar caruman bulanan yang dinyatakan dalam Bahagian ini hendaklah terpakai bagi pekerja yang berikut sehingga pekerja itu mencapai umur enam puluh tahun:

(a) pekerja yang merupakan warganegara Malaysia;

(b) pekerja yang bukan warganegara Malaysia tetapi merupakan pemastautin tetap di Malaysia; dan

(c) pekerja yang bukan warganegara Malaysia yang memilih untuk mencarum sebelum 1 Ogos 1998.

AMAUN UPAH BAGI BULAN ITU				KADAR CARUMAN BAGI BULAN ITU		
	RM		RM	<i>Oleh Majikan</i> RM	<i>Oleh Pekerja</i> RM	<i>Jumlah Caruman</i> RM
Dari	0.01	hingga	10.00	TIADA	TIADA	TIADA
Dari	10.01	hingga	20.00	3.00	2.00	5.00
Dari	20.01	hingga	40.00	6.00	4.00	10.00
Dari	40.01	hingga	60.00	8.00	5.00	13.00
Dari	60.01	hingga	80.00	11.00	7.00	18.00
Dari	80.01	hingga	100.00	13.00	8.00	21.00
Dari	100.01	hingga	120.00	16.00	10.00	26.00
Dari	120.01	hingga	140.00	19.00	12.00	31.00
Dari	140.01	hingga	160.00	21.00	13.00	34.00
Dari	160.01	hingga	180.00	24.00	15.00	39.00
Dari	180.01	hingga	200.00	26.00	16.00	42.00
Dari	200.01	hingga	220.00	29.00	18.00	47.00
Dari	220.01	hingga	240.00	32.00	20.00	52.00
Dari	240.01	hingga	260.00	34.00	21.00	55.00
Dari	260.01	hingga	280.00	37.00	23.00	60.00
Dari	280.01	hingga	300.00	39.00	24.00	63.00
Dari	300.01	hingga	320.00	42.00	26.00	68.00
Dari	320.01	hingga	340.00	45.00	28.00	73.00
Dari	340.01	hingga	360.00	47.00	29.00	76.00
Dari	360.01	hingga	380.00	50.00	31.00	81.00
Dari	380.01	hingga	400.00	52.00	32.00	84.00
Dari	400.01	hingga	420.00	55.00	34.00	89.00
Dari	420.01	hingga	440.00	58.00	36.00	94.00
Dari	440.01	hingga	460.00	60.00	37.00	97.00
Dari	460.01	hingga	480.00	63.00	39.00	102.00
Dari	480.01	hingga	500.00	65.00	40.00	105.00
Dari	500.01	hingga	520.00	68.00	42.00	110.00
Dari	520.01	hingga	540.00	71.00	44.00	115.00

AMAUN UPAH BAGI BULAN ITU				KADAR CARUMAN BAGI BULAN ITU		
	RM		RM	<i>Oleh Majikan</i> RM	<i>Oleh Pekerja</i> RM	<i>Jumlah Caruman</i> RM
Dari	540.01	hingga	560.00	73.00	45.00	118.00
Dari	560.01	hingga	580.00	76.00	47.00	123.00
Dari	580.01	hingga	600.00	78.00	48.00	126.00
Dari	600.01	hingga	620.00	81.00	50.00	131.00
Dari	620.01	hingga	640.00	84.00	52.00	136.00
Dari	640.01	hingga	660.00	86.00	53.00	139.00
Dari	660.01	hingga	680.00	89.00	55.00	144.00
Dari	680.01	hingga	700.00	91.00	56.00	147.00
Dari	700.01	hingga	720.00	94.00	58.00	152.00
Dari	720.01	hingga	740.00	97.00	60.00	157.00
Dari	740.01	hingga	760.00	99.00	61.00	160.00
Dari	760.01	hingga	780.00	102.00	63.00	165.00
Dari	780.01	hingga	800.00	104.00	64.00	168.00
Dari	800.01	hingga	820.00	107.00	66.00	173.00
Dari	820.01	hingga	840.00	110.00	68.00	178.00
Dari	840.01	hingga	860.00	112.00	69.00	181.00
Dari	860.01	hingga	880.00	115.00	71.00	186.00
Dari	880.01	hingga	900.00	117.00	72.00	189.00
Dari	900.01	hingga	920.00	120.00	74.00	194.00
Dari	920.01	hingga	940.00	123.00	76.00	199.00
Dari	940.01	hingga	960.00	125.00	77.00	202.00
Dari	960.01	hingga	980.00	128.00	79.00	207.00
Dari	980.01	hingga	1,000.00	130.00	80.00	210.00
Dari	1,000.01	hingga	1,020.00	133.00	82.00	215.00
Dari	1,020.01	hingga	1,040.00	136.00	84.00	220.00
Dari	1,040.01	hingga	1,060.00	138.00	85.00	223.00
Dari	1,060.01	hingga	1,080.00	141.00	87.00	228.00
Dari	1,080.01	hingga	1,100.00	143.00	88.00	231.00
Dari	1,100.01	hingga	1,120.00	146.00	90.00	236.00

AMAUN UPAH BAGI BULAN ITU				KADAR CARUMAN BAGI BULAN ITU		
	RM		RM	<i>Oleh Majikan</i> RM	<i>Oleh Pekerja</i> RM	<i>Jumlah Caruman</i> RM
Dari	1,120.01	hingga	1,140.00	149.00	92.00	241.00
Dari	1,140.01	hingga	1,160.00	151.00	93.00	244.00
Dari	1,160.01	hingga	1,180.00	154.00	95.00	249.00
Dari	1,180.01	hingga	1,200.00	156.00	96.00	252.00
Dari	1,200.01	hingga	1,220.00	159.00	98.00	257.00
Dari	1,220.01	hingga	1,240.00	162.00	100.00	262.00
Dari	1,240.01	hingga	1,260.00	164.00	101.00	265.00
Dari	1,260.01	hingga	1,280.00	167.00	103.00	270.00
Dari	1,280.01	hingga	1,300.00	169.00	104.00	273.00
Dari	1,300.01	hingga	1,320.00	172.00	106.00	278.00
Dari	1,320.01	hingga	1,340.00	175.00	108.00	283.00
Dari	1,340.01	hingga	1,360.00	177.00	109.00	286.00
Dari	1,360.01	hingga	1,380.00	180.00	111.00	291.00
Dari	1,380.01	hingga	1,400.00	182.00	112.00	294.00
Dari	1,400.01	hingga	1,420.00	185.00	114.00	299.00
Dari	1,420.01	hingga	1,440.00	188.00	116.00	304.00
Dari	1,440.01	hingga	1,460.00	190.00	117.00	307.00
Dari	1,460.01	hingga	1,480.00	193.00	119.00	312.00
Dari	1,480.01	hingga	1,500.00	195.00	120.00	315.00
Dari	1,500.01	hingga	1,520.00	198.00	122.00	320.00
Dari	1,520.01	hingga	1,540.00	201.00	124.00	325.00
Dari	1,540.01	hingga	1,560.00	203.00	125.00	328.00
Dari	1,560.01	hingga	1,580.00	206.00	127.00	333.00
Dari	1,580.01	hingga	1,600.00	208.00	128.00	336.00
Dari	1,600.01	hingga	1,620.00	211.00	130.00	341.00
Dari	1,620.01	hingga	1,640.00	214.00	132.00	346.00
Dari	1,640.01	hingga	1,660.00	216.00	133.00	349.00
Dari	1,660.01	hingga	1,680.00	219.00	135.00	354.00